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Eva Borska (LU SP Priekšsēdētāja) 

Eva Kiršteine (LU SP Sociālā virziena vadītāja) 

Domeniks Ulmanis (LU SP Iekšējās komunikācijas virziena vadītājs) 

Rolands Baumanis (LU SP Akadēmiskā virziena vadītājs) 

Biroja darbinieki:  

Liene Eglīte (LU SP Koordinētāja sabiedrisko attiecību jautājumos) 

Alens Aleksandrs Čerņa (LU SP IT sistēmu izstrādātājs) 

Viesi:  

Patrīcija Keita Jakovļeva (LU SZF) 
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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Koordinators grafiskā dizaina jautājumos 

4. Par vēlēšanām 

5. Par atvaļinājumiem 

6. LU SP Gada Balvas galvenā organizatora vakances izsludināšana 

7. Par sadarbību ar Risebu 

8. Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

9. RTU StudyFest 

10. FSP un biedrības rekvizītu izmantošana 

11. Par biedrības finansiālajiem u.c. nesakārtotajiem jautājumiem 

12. Koordinators grafiskā dizaina jautājumos 

13. Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

14. Balsojums par Koordinatoru grafiskā dizaina jautājumos 

15. Studijas jautājums 

16. Par biedrības finansiālajiem u.c. nesakārtotajiem jautājumiem (turpinājums) 

17. Viesi no UK 

18. Par SSK vēlēšanām 

19. Senāta un vadības aktualitātes 

20. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

21. FSP un SSK aktualitātes 

22. Iknedēļas e-pasti 

23. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 281 – A. Korņējeva pieteikums uz Koordinators sadarbības jautājumos ar LU 

filiālēm amatu; 

⎯ ID 282 – JF Kursu vecākie 2023./2024. akadēmiskais gads; 

⎯ ID 283 – J. G. Rusakova pieteikums LU SP projektu konkursam. 

2. DK apstiprināšana 
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Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Koordinators grafiskā dizaina 

jautājumos 

4. Par vēlēšanām 

5. Par atvaļinājumiem 

6. LU SP Gada Balvas galvenā 

organizatora vakances izsludināšana 

7. Par sadarbību ar Risebu 

8. Koordinators sadarbības jautājumos ar 

LU filiālēm 

9. RTU StudyFest 

10. FSP un biedrības rekvizītu izmantošana 

11. Par biedrības finansiālajiem u.c. 

nesakārtotajiem jautājumiem 

12. Koordinators grafiskā dizaina 

jautājumos 

13. Koordinators sadarbības jautājumos ar 

LU filiālēm 

14. Balsojums par Koordinatoru grafiskā 

dizaina jautājumos 

15. Studijas jautājums 

16. Par biedrības finansiālajiem u.c. 

nesakārtotajiem jautājumiem (turpinājums) 

17. Viesi no UK 

18. Par SSK vēlēšanām 

19. Senāta un vadības aktualitātes 

20. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

21. FSP un SSK aktualitātes 

22. Iknedēļas e-pasti 

23. Balsojums par nākamo valdes sēdes 

laiku un datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 
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Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. Koordinators grafiskā dizaina jautājumos 

E. Borska informē, ka ir ieradusies P. K. Jakovļeva, lai kandidētu uz koordinatora grafiskā 

dizaina jautājumos amatu. 

E. Borska: Aicinu kandidāti iepazīstināt ar sevi, pastāstīt par savu motivāciju un pieredzi 

grafiskajā dizainā.  

E. Borska dod vārdu P. K. Jakovļevai. 

P. K. Jakovļeva iepazīstina klātesošos ar sevi, savu pieredzi šajā jomā un izklāsta 

kandidatūras motivāciju.  

E. Borska: Paldies, aicinu klātesošos uzdot jautājumus kandidātei. 

Plkst. 17.30 sēdei pievienojas L. Runčis. 

E. Borska dod vārdu P. K. Jakovļevai. 

P. K. Jakovļeva atbild uz klātesošo jautājumiem.  

Plkst. 17.40 sēdei pievienojas L. D. Pakalniete. 

Plkst. 17.47 sēdei pievienojas A. P. Raiskuma. 

E. Borska: Paldies par jautājumiem un atbildēm. Gala atbildi ar valdes lēmumu sniegsim tev 

nedēļas laikā, paldies, ka ieradies uz interviju. 

Plkst. 17.56 sēdi pamet P. K. Jakovļeva. 

4. Par vēlēšanām 

E. Borska informē par pašreizējo situāciju saistībā ar vēlēšanām.  Aicinātu klātesošos šobrīd 

izrunāt vairākus jautājumus par procesa organizāciju, jo vēlēšanu termiņi tuvojas un ir 

nepieciešams skaidri nospraust mērķus, lai process noritētu raiti.  

Klātesošie diskutē par svarīgākajiem termiņiem procesam, kā arī sastāda darbības plānu ar 

darbiem, kas valdei jāpaveic līdz vēlēšanu komisijas ievēlēšanai.  

5. Par atvaļinājumiem 

E. Borska informē klātesošos, ka nepieciešams pieteikt atvaļinājumus tiem, kas to vēl nav 

izdarījuši.  

Klātesošie vienojas, ka tas tiks paveikts līdz nedēļas beigām.  
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6. LU SP Gada Balvas galvenā organizatora vakances 

izsludināšana 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine informē klātesošos, ka uz izsludināto vakanci netika saņemts neviens pieteikums. 

E. Kiršteine: Aicinātu izsludināt šo vakanci atkārtoti. Nepieciešams vienoties par termiņu.  

E. Borska: Piedāvāju vakanci izsludināt no rītdienas līdz 15.10., vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

7. Par sadarbību ar RISEBA 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis atgādina klātesošajiem par diskutēto iepriekšējā valdes sēdē. Nepieciešams 

vienoties par viedokli, vai mēs piedalāmies šajā pasākumā.  

R. Baumanis: Es personīgi būtu par piedalīšanos, lai attīstītu starp augstskolu sadarbības arī 

ar mazajām AII SP, bet divi aspekti, kas mani uztrauc ir pasākuma budžeta plānošana, kā arī 

tas, ka pasākums faktiski notiktu nākamajā pavasarī un tā organizēšanā būtu jāpiedalās 

nākamajai valdei nevis mums. Tāpēc es aicinātu dot atbildi, ka mēs esam ieinteresēti, bet, ka 

mums vēl ir daudz neskaidrības, ko vēlamies noskaidrot pirms varam sniegt gala atbildi.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es īsti neatbalstu dalību pasākumā, ja netiek veiktas izmaiņas tajā, kā tiek 

veidots pasākuma budžets un citas finanšu lietas.  

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Piekrītu A. A. Čerņas viedoklim un, ja lemjam par dalību tajā, tad uzskatu, ka 

noteikti būs nepieciešama persona, kas iesaistīsies organizēšanā no mūsu puses, kas ir 

kompetenta finanšu jautājumos, bet konceptuālā ziņa pasākums man šķiet saistošs.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Tad kāds ir jūsu gala viedoklis, ko mēs varam atbildēt viņiem? 

E. Borska: Es piedāvāju variantu, ka mēs atbildam, ka konceptuāli piekrītam, bet pirms 

dodam gala piekrišanu lūdzam sniegt atbildes uz tiem jautājumiem, kas mūs visvairāk 

satrauc.  

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis: Es drīzāk aicinātu sniegt atbildi, ka koncepts ir saistošs, bet gala vārdu sniegsim 

decembrī, kad tiks ievēlēta jaunā LU SP valde.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par D. Ulmaņa piedāvāto variantu? 

Iebildumu nav.  

Plkst. 18.29 sēdei pievienojas S. Adlere.  
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8. Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

E. Borska informē klātesošos, ka ir saņemts pieteikums no S. Adleres uz koordinatora 

sadarbības jautājumos ar LU filiālēm amatu un šobrīd kandidāte ir ieradusies uz interviju.  

E. Borska: Aicinu kandidāti iepazīstināt ar sevi, pastāstīt par savu motivāciju un pieredzi 

saistītās jomās.  

E. Borska dod vārdu S. Adlerei. 

S. Adlere  iepazīstina klātesošos ar sevi, savu pieredzi šajā jomā un izklāsta kandidatūras 

motivāciju.  

E. Borska: Paldies, aicinu klātesošos uzdot jautājumus kandidātei. 

E. Borska dod vārdu S. Adlerei. 

S. Adlere atbild uz klātesošo jautājumiem.  

E. Borska: Paldies par jautājumiem un atbildēm. Gala atbildi ar valdes lēmumu sniegsim tev 

nedēļas laikā, paldies, ka ieradies uz interviju. 

Plkst. 18.40  sēdi pamet S. Adlere. 

9. RTU StudyFest  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine informē, ka ir saņemts uzaicinājums no RTU uz viņu pasākumu “StudyFest”, kas 

notiks 27. oktobrī. Ir pieejami trīs ielūgumi un nepieciešams saprast, kuri no mums šo 

pasākumu vēlas apmeklēt.  

E. Kiršteine: Ja nevienam nav iebildumu es, labprāt, būtu viens no šiem cilvēkiem.  

Iebildumu nav.  

E. Borska: Es varētu tad būt otrs cilvēks, kas apmeklē. Vai ir trešais, kas vēlas? 

No klātesošajiem neviens neizrāda vēlmi.  

E. Borska: Piedāvāju variantu, ka tad es dodos ar kādu +1, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Tad nodošu informāciju par pārstāvjiem A. P. Raiskumai, lai ir iespējams nodot 

ziņu RTU par pārstāvjiem.  

10. FSP un biedrības rekvizītu izmantošana 

E. Borska informē par situāciju, kas radusies saistībā ar FSP un LU SP biedrības rekvizītu 

izmantošanu. Nepieciešams saprast mūsu viedokli, par to, ko mēs šī jautājuma sakarā darām 

tālāk.  

Klātesošie diskutē par iespējamajām darbībām tālāk un kā šādas situācijas tiktu risinātas 

nākotnē.  
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11. Par biedrības finansiālajiem u.c. nesakārtotajiem 

jautājumiem 

E. Borska informē par aktualitātēm saistībā ar biedrības finanšu jautājumiem. Tuvākajā 

laikā būs nepieciešams sagatavot biedrības gada pārskatu par periodu līdz oktobrim.  

E. Borska: Pirmais, par ko mums nepieciešams vienoties ir kādā veidā biedrības dokumenti 

tiek veidoti un uzglabāti, vai tie ir fiziski, vai elektroniski? 

Klātesošie diskutē par piedāvātajiem variantiem. Tiek panākta vienošanās, ka dokumenti tiek 

uzglabāti … 

E. Borska: Otrs cieši saistītais jautājums ir par nomenklatūru, ko mēs darām šajā sakarā, kā 

mēs to veidojam un arī nododam tālāk nākamajiem sasaukumiem. Galvenais jautājums vai 

mēs veicam izmaiņas esošajā sistēmā, kur dokumentiem netiek nošķirta piederība, kādam no 

LU SP statusiem, vai mēs veicam izmaiņas atspoguļojot tos.  

Klātesošie diskutē par iespējamajiem variantiem.  

Plkst. 18.57 sēdei pievienojas S. Šķubure.  

E. Borska: Aicinu diskusiju turpināt nedaudz vēlāk un veikt DK grozījumus iekļaujot šī 

punkta turpinājumu pēc DK punkta “Studijas jautājums” sakarā ar to, ka ir ieradusies S. 

Šķubure uz interviju. Vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

12. Koordinators grafiskā dizaina jautājumos 

E. Borska informē klātesošos, ka ir saņemts pieteikums no S. Šķubures uz koordinatora 

grafiskā dizaina amatu un šobrīd kandidāte ir ieradusies uz interviju.  

E. Borska: Aicinu kandidāti iepazīstināt ar sevi, pastāstīt par savu motivāciju un pieredzi 

saistītās jomās.  

E. Borska dod vārdu S. Šķuburei. 

S. Šķubure  iepazīstina klātesošos ar sevi, savu pieredzi šajā jomā un izklāsta kandidatūras 

motivāciju.  

E. Borska: Paldies, aicinu klātesošos uzdot jautājumus kandidātei. 

E. Borska dod vārdu S. Šķuburei. 

S. Šķubure atbild uz klātesošo jautājumiem.  

E. Borska: Paldies par jautājumiem un atbildēm. Gala atbildi ar valdes lēmumu sniegsim tev 

nedēļas laikā, paldies, ka ieradies uz interviju. 

Plkst. 19.20  sēdi pamet S. Šķubure.  

E. Borska: Aicinu klātesošos izteikties par kandidātēm.  

Klātesošie izsaka viedokli par katru no kandidatūrām.  
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Plkst. 19.30 sēdei pievienojas A. Korņējevs.  

E. Borska: Aicinu šobrīd doties pie nākamā punkta par A. Korņējeva kandidatūru un pēc tās 

veiksim gala balsojumu par šo amatu.  

13. Koordinators sadarbības jautājumos ar LU filiālēm 

E. Borska informē klātesošos, ka ir saņemts pieteikums no A. Korņējeva uz Koordinators 

sadarbības jautājumos ar LU filiālēm un šobrīd kandidāts ir ieradies uz interviju.  

E. Borska: Aicinu kandidātu iepazīstināt ar sevi, pastāstīt par savu motivāciju un pieredzi 

saistītās jomās.  

E. Borska dod vārdu A. Korņējevam. 

A. Korņējevs iepazīstina klātesošos ar sevi, savu pieredzi šajā jomā un izklāsta kandidatūras 

motivāciju.  

E. Borska: Paldies, aicinu klātesošos uzdot jautājumus kandidātam. 

E. Borska dod vārdu A. Korņējevam. 

A. Korņējevs atbild uz klātesošo jautājumiem.  

E. Borska: Paldies par jautājumiem un atbildēm. Gala atbildi ar valdes lēmumu sniegsim tev 

nedēļas laikā, paldies, ka ieradies uz interviju. 

Plkst. 19.50  sēdi pamet A. Korņējevs. 

14. Balsojums par Koordinatoru grafiskā dizaina jautājumos 

E. Borska aicina klātesošos veikt balsojumus par koordinatoriem grafiskā dizaina 

jautājumos.  

E. Borska: Aicinu balsot par P. K. Jakovļevas apstiprināšanu kā koordinatori grafiskā dizaina 

jautājumos.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

0  0  4 

Lēmums: Neapstiprināt P. K. Jakovļevu kā koordinatori grafiskā dizaina jautājumos. 

E. Borska: Aicinu balsot par S. Šķubures apstiprināšanu kā koordinatori grafiskā dizaina 

jautājumos.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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3  0  1 

Lēmums: Apstiprināt S. Šķuburi kā koordinatori grafiskā dizaina jautājumos. 

15. Studijas jautājums 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa informē klātesošos par paveikto šī jautājuma sakarā līdz šim. Tālāk nepieciešams 

vienoties, vai mēs šo projektu turpinām un kādā apmērā.  

E. Borska dod vārdu L. Eglītei. 

L. Eglīte izstāsta, kas no tā PR komandai būtu aktuāli un nepieciešams izvirzīto mērķu 

sasniegšanai.  

Plkst. 20.00 sēdi pamet A. P. Raiskuma un L. D. Pakalniete. 

Klātesošie diskutē par to, kas nepieciešams ideju realizācijai un tiek sastādīts konceptuāls 

saraksts ar to.  

E. Borska: Vai kādam ir vēl kādi komentāri par šo punktu? 

Komentāru nav.  

16. Par biedrības finansiālajiem u.c. nesakārtotajiem 

jautājumiem (turpinājums) 

E. Borska aicina klātesošos turpināt iepriekš iesākto diskusiju par nomenklatūras sistēmas 

izmaiņām.  

Klātesošie diskutē par nomenklatūras sistēmas izmaiņām. Klātesošie vienojas par to, ka 

diskusija par šo jautājumu tiek turpināta nākamajā VS.  

E. Borska informē, ka tuvojas Revīzijas komisijas ziņojuma laiks. Klātesošie tiek iepazīstināti 

ar to, kas līdz tam vēl ir jāpaveic.  

17. Viesi no UK 

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis informē klātesošos par saņemto e-pastu no organizācijas “Wonkhe” ar 

piedāvājumu satikties, lai iepazītos ar mūsu organizāciju, jo viņu mērķis ir iepazīt studentu 

organizācijas Latvijā, Igaunijā un Somijā.  

R. Baumanis: Es domāju, ka mēs varam piekrist tam un tad būtu, kad nāks tuvāk vienoties, 

kuri būs tie cilvēki, kas viņus sagaidīs un izklaidēs. 

E. Borska: Es pieminēšu, ka tā kā datums ir pašā gada sākumā, tad tomēr visticamāk tas tāpat 

vairāk būs jāorganizē šī gada valdei.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 



10. lapa no 11 

 

E. Kiršteine: Nedomāju, ka tā būs problēma, noteikti savstarpēji ar jauno sasaukumu 

sakoordinēsim visu.  

E. Borska: Labi, tad vai kādam ir iebildumi par to, ka piekrītam šim piedāvājumam? 

Iebildumu nav.   

E. Borska: Lūdzu, R. Baumani, atbildi, ka mēs esam ieinteresēti un gaidīsim no viņiem ziņu 

par to, ko viņi sagaidītu no mums, tad jau arī varēsim izveidot kādu plānu.  

18. Par SSK vēlēšanām 

E. Borska informē, ka atbilstoši SSK nolikumam vēlēšanas notiek novembrī, būtu 

nepieciešams izrunāt,, ko mēs varam darīt lai aktualizētu starp starptautiskajiem studentiem 

SSK, kā arī par vēlēšanu termiņiem.  

E. Borska: Sākumā izlemsim par termiņiem, ņemot vērā, ka vēlēšanas aizņēma labu laiku 

aicinātu tās rīkot kā atsevišķu KS, kur šis būtu galvenais punkts. Provizoriski tā varētu notikt 

22. vai 29. novembrī, bet vēlos dzirdēt, kādas ir jūsu domas par šo.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Man nav iebildumu, bet es aicinātu šīs KS taisīt attālināti, vai vismaz hibrīdā, jo 

nebūtu labi, ja uz šo KS nesavāktos kvorums, kad visi kandidāti būtu ieradušies.  

E. Borska: Labi, tad vai kādam ir iebildumi par to, ka tas notiek novembra beigās? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Tad otrā lieta bija par to, kā mēs atrodam šos cilvēkus, kas vēlas kandidēt.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es domāju mums noteikti vajag aicināt SSK izplatīt par to informāciju, kā arī 

sazināties ar ESN, lai viņi nodod ziņu tālāk par šādu iespēju.  

E. Borska: Vai kādam par to ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Lūdzu, A. P. Raiskuma, sazinies ar SSK un ESN un nosūti viņiem šo informāciju 

un aicinājumu.  

19. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Notika Stratēģiskās 

komunikācijas darba grupa. Tika diskutēts brauciens uz LU filiālēm, kur tiek plānots veidot 

diskusijas par skolotāju trūkuma tēmu. LU konceptuāli plāno TV24 veidot raidījumu par 

dažādiem tematiem saistībā ar LU, kas būtu daļēji sabiedrības informēšanai, un daļēji kā PR 

uzlabošanas gājiens. Tuvākajā laikā plāno šo plānu attīstīt plašāk. Apvienotajā vadības sēdē 

tika diskutēta LU Studentu diena. Plāno veikt LU inventarizāciju Raiņa bulvāra ēkā, 

Aspazijas bulvāra ēkā un Akadēmiskajā centrā. Tika arī diskutēti jautājumi par 

tenūrprofesūru, plaģiātiem. Nākamajā nedēļā tiks izskatīts SM DG lēmums. Notiek senāta 

fokusgrupas par konsolidāciju.  
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20. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Notika DG par Rīgas 

satiksmes atlaidēm. Nepieciešams vienoties par pārstāvjiem nākamās nedēļas LSA DG.  

21. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. FSP apmeklēja LU SP Sporta spēles. Šajā nedēļā 

notiks ĶF iesvētības un ĢZZF ģeorallijs, BVEF SP pasākums “Valde cauri gadiem”, HZF 

iesvētības. 

22. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

23. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 3. oktobrī plkst. 17.00, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 3. oktobrī plkst. 17:00, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 21.22 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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